
Kunstgraskeuze TPE 

De raad heeft op 18 december 2019 het raadsvoorstel Co-investeringsfonds 2020 vastgesteld. In dit 

raadsvoorstel is onder andere besloten drie natuurgrasvoetbalvelden te vervangen door kunstgras. Naar 

aanleiding van de discussie over de milieuaspecten van SBR korrels in kunstgrasvelden hebben 

college en raad hun voorkeur uitgesproken voor kunstgrasmatten zonder infill. Bij de vervanging in 

2019 zijn, in het kader van een landelijke pilot, twee velden vervangen door non-infill matten. 

Daarnaast hebben wij op 5 velden een alternatieve mat moeten neerleggen met TPE infill omdat de 

KNVB de sporttechnische kwaliteiten van de non-infill matten nog niet kon meten. Vanwege het 

aanwezige risico op afkeuring is tijdelijk voor dit alternatief gekozen. Hier hebben we u destijds ook 

over geïnformeerd. In de afgelopen periode heeft de gemeente zich verder georiënteerd op de 

mogelijkheden om op de 3 kunstgrasvelden dit jaar een non-infill kunstgrasmat aan te leggen. Hierin is 

het definitieve standpunt van de KNVB van essentieel belang. De KNVB heeft echter nog geen 

definitief standpunt ingenomen en wil nog nader onderzoek doen. Dit betekent dat het voor de aanleg 

van bovengenoemde 3 kunstgrasvelden op de sportparken de Kring, Engelbert en Coendersborg, niet 

mogelijk is te kiezen voor de non-infill velden. Deze grasvelden zullen dus eveneens vervangen 

worden door een kunstgrasmat met TPE infill. Bij de aanleg zullen kantplanken rond de velden 

worden geplaatst voor het tegengaan van de verspreiding van de TPE korrels. Wij blijven de 

ontwikkelingen volgen en hopen dat er in 2021 meer resultaten bekend zijn van de onderzoeken die de 

KNVB nog gaat uitvoeren en zij met een definitief standpunt ten aanzien van non-infill velden komen. 


